
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 18. maj 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1096
Hvad er ministerens holdning til, at leverandører i Danmark er blevet tilsidesat under
coronakrisen, og hvad påtænker ministeren at gøre ved den situation?
Der henvises til artikel i Politiken 17/5-20: ”Danske leverandører er blevet forbigået ved
sundhedsvæsnets kriseindkøb for milliarder”.
https://politiken.dk/indland/art7786740/Danske-leverand%C3%B8rer-er-blevet-for-
big%C3%A5et-ved-sundhedsv%C3%A6snets-kriseindk%C3%B8b-for-milliarder

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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